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Tervatien liikenneturvallisuuden parantaminen

Tervatien liikenneturvallisuuden parantaminen on ollut esillä vuodesta 2012 asti.
Toimenpiteisiin asian suhteen ei ole päästy, Joten on ajankohtaista ottaa asia esille.
En toki tiedä onko toimenpiteitä jo suunnitteilla tulevan vuoden 2024 talousarvioon?

Liikenneturvallisuutta vaarantavat seikat:

Talviaikaan autot eivät mahdu kohtaamaan. Kohdatessa vastaan tuleva auto

joutuu väistämään kävelytielle. Jossa aamuisin ja iltapäivisin kulkee paljon
koululaisia ja työläisiä kävellen sekä pyöräillen. Talvisin aurattu lumi kaventaa
ajotilan vaarallisen kapeaksi. Läheltä piti-tilanteita on nähty monia.

Tervatie on koululaisten ja työhön kulkevien Spikulkuväylä, jossa autoliikenne
, kävely -ja pyöräilymäärät ovat merkittävän suuria aamuisin Ja iltapäivisin.
Käyttömäärä tulee jatkossa vain lisääntymään suunniteltujen koulujen
lopettamisten johdosta. Lisäksi Tervatien tienvarsi pysäköinti vaarantaa
liikenneturvallisuutta nykymuodossaan.

Toimenpide-ehdotus:

Tervatien liikenneturvallisuuden parantamiseksi lienee Jo olemassa oleva
suunnitelma ja toivottavasti tämä suunnitelma löytyy myös investointina 2024
talousarviosta.

Vähintä mitä tilanteelle voi tehdä talven 23-24 varalle on laittaa Tervatien

molempiin päihin väistämisvelvollisuutta osoittava liikennemerkki. Ainakin

selkeys siitä kumpi vastaantulija väistää poistaisi vaaratilanteita merkittävästi.
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